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  W odpowiedzi na interpelację Radnego Rady Miejskiej w Pabianicach Pana 

Antoniego Hodaka z dnia 25.01.2024r w sprawie remontu fragmentu ulicy Warzywnej 

utwardzonym płytami YOMB uprzejmie informuję, że temat stanu technicznego tej ulicy jak 

i innych ulic w Pabianicach jest mi znany. Sytuacja budżetu miasta Pabianic w roku 2024 

będzie trudna jednak będę robił wszystko aby ta inwestycja została zrealizowana. Poleciłem 

Zarządowi Dróg Miejskich w Pabianicach aby w okresie wiosenno - letnim dokonał 

przeglądu stanu technicznego oraz szacowania kosztów wykonania tego remontu. 

  Jednocześnie pragnę poinformować, że aplikujemy o pozyskanie środków 

finansowych zewnętrznych w ramach ogłaszanych naborów związanych z 

dofinansowaniem inwestycji drogowych. 

 

 

 

 

 

PREZYDENT 

MIASTA  PABIANIC 

 

Grzegorz Mackiewicz 

 


